



Referat fra møte i faggruppen for Oria 24.11.2022

| | | |
|-----------------------|--|--|
| Møte | 4/2022 | |
| Dato | 24.11.2022 | |
| Tid | Kl. 13.00-15.00 | |
| Sted | Videomøte | |
| Medlemmer | | |
| <i>Til stede</i> | Jenny Bakken Aslaksen (NTNU) Urd Hertzberg (SIHF) Tone Christine Bøgh (UiO) Erlend Kristensen (UiT) | Birgit Müller-Nielsen (OsloMet) Hilde Aase (NB) Adriana Morys-Fornal (UiB) Clara Lunndal (UBIN) |
| <i>Ikke til stede</i> | Ingen frafall. | |
| Sikt | Asbjørn Risan | Fredrik S. Pettersen (Referent) |
| Merknader | | |

1 Introduksjon

1.1 Kort status

Lenke igjen til Miro så faggruppen kan legge til notater underveis.

1.2 November-release

https://knowledge.exlibrisgroup.com/Primo/Release_Notes/Primo/2022/001Primo_2022_Release_Notes?mon=202205BASE

November-release vil bli installert for konsortiet 11. desember. Hovedpunktene er:

1.2.1 Angular 1.8

Basert på testene som er gjort i sandbox burde overgangen til Angular 1.8 gå greit. Det vil potensielt kreves en endring i JS for de som bruker Browzine. Dette vil Sikt sende ut info om i en fellesmail til e-postlisten.

1.2.2 Share Export Action

Ny "Action" som tilbyr permalenke + deling til diverse sosiale medier. Blir ikke ansett av faggruppen som veldig interessant. Funksjonaliteten er disabled by default, men vi informerer om denne i fellesmail.

1.2.3 Feedback Improvements

Gode forbedringer! Det er fremdeles et par til vi gjerne skulle hatt før det ikke medfører tap av funksjonalitet ved å gå over fra det gamle selvbygde skjemaet til dette.

- IP-adresse
- "Sender address" registrert med brukers egen e-post, slik at de kan få automatiske tilbakemeldinger fra 3. partssystemer (topdesk)
- Mulighet til flere enn 4 kategorier (med 4 maks blir det gjerne 3 spesifikke + "alt annet")

1.2.4 Disable Proxy for OA Links Provided by CDI

Ex Libris har endret måten de definerer OA-poster / lenker slik at det skal bli mindre tilfeller av proxifiserte OA-lenker.

1.2.5 Provide Warning Message when Guests Add to Favorites

En OK funksjonalitet som vi ser nytten av. Sikt endrer oversettelsen så den gir litt mer mening på norsk og aktiverer for konsortiet.

1.2.6 Allow Configuration of CDI Linking Preferences in Alma

Ny funksjonalitet som vil la oss sette foretrukne lenkeleverandører, også på lenker direkte fra CDI-posten.

1.2.7 Resolved Issues

November 2022 SF: 6336125, 6369853, 6429724

In some cases, Quick links were not proxied correctly in shared environments. This has been fixed.

Fixen til Quick Links vil forhåpentligvis føre til at konsortiet endelig kan ta det i bruk. Quick Links fungerer i Sandbox. Medlemmene av faggruppen som har tid og mulighet tester Quick Links før release slik at vi kan informere om dette også.

2 Diverse spørsmål/diskusjoner

2.1.1 Konsortieinnstillinger for treffliste-blending, (Vekting mellom lokale poster og CDI-poster i trefflisten).

Det har vært mye usikkerhet rundt hvordan vektingen i Oria faktisk fungerer, og om vi burde gjøre endringer på dagens konfigurering. Hovedsakelig er ønsket at de lokale postene skal bli

prioritert høyere, da vi opplever at de ofte scorer lavt av ikke helt åpenbare grunner. Det at CDI-vektingen av poster tilsynelatende ikke fungerer som forventet gjør det vanskelig å vurdere hva som må gjøres for å få dette til et godt nivå.

I første omgang har vi tre aksjonspunkter vi kan iverksette:

- Endre fra “Medium” til “Low” på “Minimum hit rank for combining” i Forced Blending i Back Office. Forhåpentligvis senker dette kravene til postens relevans i søket nok til at postene blir prioritert opp. I verste fall fører dette til at “urelevante” poster fra lokal katalog blir vektet uforholdsmessig høyt og ødelegger (lite sannsynlig). Ønsker å gjøre en faktisk test med noen utvalgte testsøk.
- Følge opp saken på e-postlista som diskuterer nettopp dette temaet.
- Starte et løp med Ex Libris.

2.1.2 Konsortieinnstillinger for minimum antall treff i trefflisten før søk mot lokal katalog går igjennom stemming.

Søkemotoren i Oria utfører “stemming” av søkeordene i søket hvis treffmengden er på < 25 treff. Det er uenighet i hvorvidt dette er mer hjelpsomt eller ødeleggende for brukere som ønsker å få svar på sine spørsmål. I første omgang ønsker vi å teste hva som skjer hvis vi setter denne til < 0. Det kommer også innspill om at det er krevende for folk som behøver UU-tilpasning (skjermlesere) for å scanne trefflisten i Oria hvis systemet “hjelper deg” og finner masse urelevante poster bare for å tilfredsstille en vilkårlig grense satt i systemet.

2.1.3 Humord-berikelse av postene med engelske og ikke-foretrukne termer

Generell diskusjon om tilfeller hvor søk på foretrukne termer fører til treff på engelsk og ikke-foretrukne termer, her i konteksten av HUMORD. Siden disse alternative termene ikke er synlige for sluttbrukerne fører det til forvirring i noen tilfeller, og i andre tilfeller blir disse alternative termene utsatt for søkemotorfunksjonalitet som gjør det ytterligere vanskelig å skjønne hva som har skjedd med søket. Mulige løsninger ville vært å fjerne mapping til disse alternative termene via normaliseringsreglene i Primo. Hvilke? I mange tilfeller hadde det vært nok å dokumentere hva det er som gjelder for de ulike emneordssystemene, slik at det blir mulig å forklare prosessen. Da behøver den ikke nødvendigvis å endres.

2.1.4 Flere ideer til webinar?

Forslag til webinarer:

- NERS-forslagene som blir trukket frem av faggruppen. Mange bruker mye tid på å forstå forslagene, kunne vært hjelpsomt med en muntlig gjennomgang av toppsakene. Folkeliggjøre forslagene, gjøre tydelig om noe ikke er mulig. Ta med topp 15ish + de mest relevante.
- Quicklinks! (og interaksjon med Browzine)
- Oppsett av feedback-skjema. (Forhåpentligvis når det har blitt beriket med et par ekstra funksjoner)
- Webinar om hver release? Kort, konkret.

2.1.5 DLR - diskutere hva vi kan gjøre med ny scope value

DLR er en ny scope value som kan tas i bruk i konsortiet. Faggruppen har ingen umiddelbar grunn til å anbefale dette, da DLR enn så lenge er i begrenset bruk. Kanskje mer relevant som del av et eget scope for Leganto-bruk (utforming av læringsressurser med lenker til videoforelesninger osv.)

3 Hvordan har 2022 gått?

Gode ting:

- Møtehyppighet
- Faggruppesamlingen var positiv, men savner oppfølging. Det har ikke vært noen store saker som har vært relevante fra Oria-gruppa så langt, så har ikke vært så enkelt å benytte seg av den nye Teams-kanalen.
- Gruppen fungerer bra
- Bra aktivitet på Teams-kanalen.

Forbedringspunkter:

- Savner tydeligere oppfølging av saker, ting kan bli litt glemt. Ide med mellommøter for å følge opp disse? (Eks. Hyllekartknapp og NB-poster)
- Savner fysisk faggruppemøte (Hadde ingen i 2022)
- Referat kan ta litt tid å få ut. Ide om å rullere på skrijving av referat for å få fortgang i det, raskere godkjenning og publisering av referat.
- Mer fokus på Analytics?

4 Februar Release møte

Ønsker å planlegge fysisk møte i Oslo, ikke avgjort enda.